
Fractie-update 25 juni 2021

Vandaag was hoogstwaarschijnlijk één van de laatste digitale 
gemeenteraden. Drie belangrijke onderwerpen stonden, mede dankzij 
ons, op de agenda. Namelijk vragen over de veiligheid van de net 
aangelegde Europaweg, een Anjerveld voor Veteranen en ‘last but not 
least’ de verhuizing van het Tankstation Wenting naar de Zumpe.

Veiligheid nieuw aangelegde Europaweg

Tijdens de raadsvergadering van donderdag 
23 juni heeft ons raadslid Ercan Kocyigit 
vragen gesteld over de veiligheid van de 
nieuwe Europaweg. Welke na lange tijd weer 
open is.

Bij de aansluiting van Auroraweg met afrit 
Europaweg (ter hoogte van het einde fietspad)
doet zich nu reeds een toenemend aantal 
incidenten voor. Oorzaak is een niet 
aangekondigde wegvernauwing in de 
Auroraweg en een slecht waarneembare, 
onverwachte verhoging in het wegdek. 

De wethouder gaat hier naar kijken. Daarnaast
lijken de weggedeeltes tussen de rotonde van 
de Sicco Mansholtweg en de aansluiting naar 
de snelweg niet even breed. De rechter kant, 
richting de snelweg, is minder breed. Dit kan 
ons inziens lijden tot gevaarlijke situaties. 

De wethouder deelt deze mening niet met ons en wil het voorlopig aankijken. Wij 
houden het in ieder geval strak in de gaten.

Anjerperk voor de Doetinchemse Veteranen.

Op initiatief van ons lid José
Teunissen heeft Goof Pontier
vanavond een motie ingediend om
een Anjerperk aan te planten. Dit
om onze veteranen te eren. Het
Nationaal Comité Veteranendag
ziet het graag dat gemeenten hun
veteranen eren en waarderen met
zo'n perk met witte anjers. Wij
zien dit ook graag en vinden dit
eigenlijk niet meer dan logisch. 



José heeft vooraf regelmatig overleg gehad met de Stichting Veteranen Oost-
Nederland - SVON, gevestigd in Doetinchem. De stichting  heeft zelf al geruime 
tijd in verschillende gemeenten geprobeerd dit te realiseren. Echter lukte dit niet,
omdat ze tegen een bureaucratische muur aanliepen. Wellicht zijn ze straks des 
te meer verrast dat dit in Doetinchem nu wel is gelukt. Dit met een unanieme 
raad die voor stemde.
José gaat aanstaande zaterdag, op Nationale Veteranendag, bij de stichting langs
met witte anjers om dit voorgenomen besluit, om een anjerperk te realiseren, te 
vieren. 
 
Tankstation Wenting.

De verhuizing van het tankstation van Theo Wenting, vanuit de Hoop naar 
(mogelijk) de Oostelijk randweg is weer een nieuw hoofdstuk ingegaan. De 
ontwikkelingen volgen elkaar de afgelopen week in een hoog tempo op. Al die 
ontwikkelingen nu te willen beschrijven doet geen eer aan, en zorgt niet voor een
compleet beeld. 

In de raadsvergadering van donderdag 24 juni is mede op ons initiatief een 
poging gedaan om naar alternatieven te zoeken. Dit in een uiterste poging om te 
zorgen voor een breed draagvlak in de raad, draagvlak in wijk de Hoop en 
draagvlak bij alle mensen die het natuurgebied de Zumpe een warm hart 
toedragen.

Ondanks een vlammend betoog en een sterk debat van Steven Kroon waren de 
stemverhoudingen snel duidelijk.
Na het mooie resultaat voor de Doetinchemse veteranen blijft er door het 
tankstation toch een wat wrange smaak achter. Zodra we weer fysiek gaan 
vergaderen laten we jullie dit direct weten. Maar tot die tijd, zien we je graag 
online!
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https://www.gelderlander.nl/achterhoek/tankstation-langs-oostelijke-randweg-blijft-splijtzwam-in-doetinchem-zoek-naar-alternatieve-locatie~a6cbe3ed/
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